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V  Lisabonu   se   v  listopadu   2009   konalo   výroční   zasedání   ECBG,   spolu   se   zahájením   činnosti   nové   sekce  

WPA  v  Portugalsku.  Setkání  obou  

organizací   v  Lisabonu   vedlo  

k  vytvoření   nových   kontaktů  mezi  

mnoha   chovateli,   zvláště   cenné  

bylo   seznámení   s     kurátory  

z  lisabonské   Zoo   a   Lourosa   parku  

v  Oporto.  

Podrobnější   diskuse   s     Patricií  

Vilarinho   –   kurátorkou  

v  lisabonské  Zoo  a  Andreou  Pinto  

–   kurátorkou   Lourosa   parku  

odhalila   velký   potenciál   pro  

výměnu   ptáků  mezi   Portugalskem  

a   Velkou   Británií   a   pochopitelné  

výhody  pro   chovatelské   programy  

v  obou  zemích.    

                                                                                                            Simon  Mayes  během  jeho  cesty  v  Cologne  

  

Výměna  obsahovala  skupinu  dvanácti  ptáků  –  bažantů,  hokovitých,  perličku  a  holuba.  Lynda  Burill  (Royal  

Zoological  Society  of  Scotland)  a   já   společně  s  Patricií  a  Andreou   jsme  v  dalších  měsících  řešili  problém,  

jak  ptáky  nejefektivněji  vyměnit  a  transportovat.    

Největší   problém,   kterému   jsme   čelili,   byly  

náklady   na   letecký   transport.   Ten   se   brzo  

vyřešil,   když   náš   nenapodobitelný   předseda  

CBAG-UK   Simon   Mayes,   ochotně   odvezl  

náklad   z  Velké   Británie   do   Portugalska.  

Dlouhá   cesta   začala   v  Royal   Zoological  

Society   of   Scotland   a   Fenton   Barns  

přepravující  společně  ptáky  do  Portsmouthu.  

Tam   naše   neodbytnost   pomohla   vyřešit  

nelehkou  práci  s  vyřízením  všech  papírů  a  16  

července   2010   ptáci   opustili   naše   pobřeží.  

Nová   skupina   ptáků   dorazila   do   Skotska   o  

týden  později,  Simon  měl  v  Lisabonu  krátkou  

přestávku.  

  

  

Hoka  přilbová  po  úspěšném  absolvování  cesty                                                                                                                                                                                                              



  

Jsem  velmi   rád,  že  Vás  mohu   informovat,   že  všichni  ptáci  úspěšně  přežili   transport  a  dobře   si   zvykají   na  

nový  domov.  Celkově  bylo  zdoláno  asi  6000  „ptačích  kilometrů“.  Všichni  zainteresovaní  by  rádi  poděkovali  

Simonovi  za  jeho  triumfální  cestu  a  umožnění  výměny  potřebných  nových  krevních  linií.  
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